
Sammanträdesprotokoll
2022-06-08

Kultur- och fritidsnämnden

Plats och tid KOM-huset Träkvista idrottsplats kl. 18:00-22:05

Beslutande ledamöter Helena Butén Langlet (M) (ordförande)
Isaac Teckle (M)
Mia Heurlin Norinder (C) (vice ordförande)
Petra Hammar (S)
Ingrid Leander (S) §§31-35
Gunilla Lindberg (L)
Robert Oberascher (Ö) (2:e vice ordförande)
Per Ekström (M)  ersätter Sandra Gunneflo (M)
Janne Kautto (C) §§41-44 ersätter Ingrid Leander (S)
Patrik Antonsbacke (KD)  ersätter Eva Qvarnström (KD)
Ingegerd Danielson (L) §§36-40 ersätter Ingrid Leander (S)
Ulla Melin (MP)  ersätter Ulrika Sandin (MP)
Cecilia Fors (SD)  ersätter Johanna Strömstedt (SD)

Ej tjänstgörande ersättare Anders Hansson (M) §§31-40
Janne Kautto (C) §§31-40
Alvar Kårfors (KD) §§31-40
Ingegerd Danielson (L) §§31-35

Övriga närvarande Iréne Hededal (Kultur och fritidschef)
Emma Jensen (Ungdomskoordinator) §31
Maria Grum  (Kartingenjör) §§31-34
Jeanette Hagberg (Chef Ekerö kulturskola och kulturlokaler) §§31-34
Annika Magnusson (Utvecklingsledare) §§31-39
Ann Magnusson  (Konstkonsult) §33
Anneli Vesterlund (Enhetschef Fritid och Idrottsanläggningar) §§35-39

Justeringens plats och tid Kommunkansli,  2022-06-15

Underskrifter
Sekreterare

…………………………………………………….
Lotta Bergsten

Ordförande …………………………………………………….
Helena Butén Langlet (M)

…………………………………………………

Justerande …………………………………………………….
Robert Oberascher (Ö)

…………………………………………………
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.
Organ
Kultur- och fritidsnämnden Sammanträdes

datum
2022-06-08 Protokollet 

omfattar 
paragraferna

§§31-44

Datum för anslags 
uppsättande

2022-06-16 Datum för 
anslags 
nedtagande

2022-07-08

……………………………………………… ………………………………………………….
Underskrift Lotta Bergsten

Förvaringsplats för 
protokollet

Kommunkansliet
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

ÄRENDELISTA
§ 31 Presentation - Emma Jensen, ungdomskoordinator
§ 32 Information - Namngivningsärenden, kartingenjör Maria Grum 

informerar
§ 33 Konstprogram Sanduddens skola
§ 34 Information - Jeanette Hagberg, Chef för Ekerö Kulturskola och 

kulturlokaler, informerar
§ 35 Förslag till anläggningsplan för idrottshallar
§ 36 Information - Verksamhetsplan för kultur- och fritidsnämnden 2023-

2024
§ 37 Information - Handlingsplan idrottspolitiskt program i Ekerö kommun
§ 38 Ansökan från Mälaröarnas ridklubb om bidrag till ridtält
§ 39 Ansökan om fyllnadsmassor till ridstig i Färentuna
§ 40 Ledamotsinitiativ – Utredning beträffande framtiden för Ekebyhovs 

slott och park
§ 41 Kultur- och fritidsnämndens ordförande informerar
§ 42 Kultur- och fritidschef informerar
§ 43 Redovisning av delegationsbeslut
§ 44 Anmälningar för kännedom
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Kultur- och fritidsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 31

Presentation - Emma Jensen, ungdomskoordinator

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Emma Jensen, ny ungdomskoordinator på Idélabbet, presenterar sig för nämnden.

Paragrafen är justerad.
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§ 32

Information - Namngivningsärenden, kartingenjör Maria Grum 
informerar

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Maria Grum, kartingenjör, informerar nämnden om rutiner för namngivningsärenden.

Paragrafen är justerad.
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§ 33

Konstprogram Sanduddens skola (KFN22/45)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden antar konst- och gestaltningsprogram för
Sanduddens skola.

Sammanfattning
Enligt Ekerö kommuns gestaltningspolicy ska den byggda miljön i Ekerö tillföras nya
värden genom att den har ett samspel mellan konst, arkitektur och landskap.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Konstprogram Sanduddens skola
 Konstprogram Sanduddens skola
 Barnkonsekvensanalys - Konstprogram Sanduddens skola

Expedieras till
Samhällsbyggnadsförvaltningen, fastighetsenheten
Samhällsbyggnadsförvaltningen, planenheten
Barn- och utbildningsförvaltningen

Paragrafen är justerad.
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§ 34

Information - Jeanette Hagberg, Chef för Ekerö Kulturskola och 
kulturlokaler, informerar

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.
 
_______
Ajournering
Sammanträdet ajouneras 19.45-20-15, för förtäring.

Sammanfattning
Jeanette Hagberg, Chef för Ekerö Kulturskola och kulturlokaler, informerar nämnden om 
kulturskolans verksamhet. Hur ser utbudet ut, hur jobbar man med marknadsföring, hur 
fungerar verksamhetssystemet och hur kan man anmäla sig?

Paragrafen är justerad.
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§ 35

Förslag till anläggningsplan för idrottshallar (KFN22/39)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förslaget om att fler idrottshallar bör tillkomma som 
motsvarar 2 st per 10 000 invånare.
 
Reservationer
Petra Hammar (S), Ingrid Leander (S), Gunilla Lindberg (L), Robert Oberascher (Ö), Ulla Melin 
(MP), och Cecilia Fors (SD) reserverar sig mot beslutet och inkommer med skriftliga 
reservationer.
Vid justering har ingen skriftlig reservation inkommit från Gunilla Lindberg (L) 
_______
Yrkanden
Cecilia Fors (SD) yrkar på liggande förslag med följande tillägg: Ekerö kommun ska omgående 
inleda arbetet med att projektera för byggandet av ett kampsportcenter. Centret ska finnas 
färdigställt till dess det nuvarande femårskontraktet löper ut, det vill säga till 2027.
 
Ordförande Helena Butén Langlet (M) yrkar enligt förslag till beslut.
 
Petra Hammar (S) yrkar på återremiss för vidareutveckling av anläggningsplanen.
 
Beslutsgång
Ordförande Helena Butén Langlet (M) ställer först sitt yrkande enligt förslag till beslut och 
tilläggsyrkande från (SD), under proposition och finner att kultur- och fritidsnämnden 
beslutar enligt förslag till beslut.
 
Omröstning
Omröstning begärs av Gunilla Lindberg (L) och ska genomföras.
 
Omröstningsproposition
Den som röstar enligt förslag till beslut röstar ja. Den som röstar enligt tilläggsyrkande röstar 
nej.
 
9 ledamöter röstar ja, 2 röstar nej, ingen avstår. Ordförande finner att kultur- och 
fritidsnämnden beslutar enligt förslag till beslut.
 
Beslutsgång
Ordförande ställer sedan sitt yrkande enligt förslag till beslut och (S) yrkande om återremiss 
under proposition och finner att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt förslag till beslut.
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Omröstning
Omröstning begärs av Gunilla Lindberg (L) och ska genomföras.
 
Omröstningsproposition
Den som röstar enligt förslag till beslut röstar ja. Den som röstar på återremiss röstar nej.
 
5 ledamöter röstar ja, 5 ledamöter röstar nej, 1 ledamot avstår. Med sin utslagsröst finner 
ordförande att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt förslag till beslut.
 
 

Sammanfattning
Ett av målen för mandatperioden 2018-2022 är att kommunen ska planera för fler 
idrottshallar. Antalet hallar uppgår år 2022 till 0,7 stycken per 10 000 invånare och efter 
tillkomsten av idrottshallarna på Bryggavägen och i Sandudden kommer antalet uppgå till 1,3 
stycken. År 2019 var länssnittet 1,5 hallar per 10 000 invånare.

År 2020 var antalet aktivitetstillfällen i idrottshallar per 1000 invånare 7-20 år i kommunen 
nästan hälften av jämförbara kommuners. Föreningar som nyttjar idrottshallar bedömer 
deras nuvarande förutsättningar till verksamhet till 1,9 på en skala från 1-5, där 1 är mycket 
dåliga och 5 är mycket bra. De bedömer sina förutsättningar till utveckling nästan lika lågt.

Idrottsföreningar har redovisat sina behov av idrottshallar, vilka motsvarar ett hallbestånd 
på 2 hallar per 10 000 invånare. Givet idrottsföreningarnas behov, kommuninvånarnas 
förutsättningar till idrott i form av hög socioekonomi, den förväntade befolkningsökningen 
och det idrottspolitiska programmets intentioner anser Kultur- och fritidsförvaltningen att 2 
hallar per 10 000 invånare är en rimlig nivå.

Med den förväntade befolkningsökningen skulle det år 2030 motsvara totalt 7 idrottshallar i 
kommunen.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Förslag till anläggningsplan för idrottshallar
 PM - Förslag till anläggningsplan för idrottshallar

Expedieras till
Stadsbyggnadsförvaltningen

Paragrafen är justerad.
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Voteringslista
2022-06-08

Kultur- och fritidsnämnden

Voteringslista: § 35
Ärende: Förslag till anläggningsplan för idrottshallar, KFN22/39

Voteringslist(or)
Förslag till anläggningsplan för idrottshallar, liggande förslag till beslut mot tilläggsyrkande 
(SD)

Ledamot Ja Nej Avstår
Helena Butén Langlet (M), ordförande X
Isaac Teckle (M), ledamot X
Mia Heurlin Norinder (C), vice ordförande X
Petra Hammar (S), ledamot X
Ingrid Leander (S), ledamot X
Gunilla Lindberg (L), ledamot X
Robert Oberascher (Ö), 2:e vice ordförande X
Per Ekström (M), ersättare X
Patrik Antonsbacke (KD), ersättare X
Ulla Melin (MP), ersättare X
Cecilia Fors (SD), ersättare X
Resultat 9 2 0

Förslag till anläggningsplan för idrottshallar, liggande förslag till beslut mot yrkande om 
återremiss (S)

Ledamot Ja Nej Avstår
Helena Butén Langlet (M), ordförande X
Isaac Teckle (M), ledamot X
Mia Heurlin Norinder (C), vice ordförande X
Petra Hammar (S), ledamot X
Ingrid Leander (S), ledamot X
Gunilla Lindberg (L), ledamot X
Robert Oberascher (Ö), 2:e vice ordförande X
Per Ekström (M), ersättare X
Patrik Antonsbacke (KD), ersättare X
Ulla Melin (MP), ersättare X
Cecilia Fors (SD), ersättare X
Resultat 5 5 1
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 Skriftlig reservation 

Ärende     5                    

(2022-06-08) 

 

 

Förslag till anläggningsplan idrottshallar 

Dnr KFN22/39 

Med anledning av rådande idrottshallsbrist i Kommunen och Moderaternas utspel igår när ärendet 

om den kommande skolan vid Bryggavägen drogs tillbaka från dagordningen på Kommunstyrelsens 

sammanträde är vi inte nöjda med den utbyggnadstakt som föreslås. 

Att försena och förstöra en tidskänslig byggprocess där en av de nya idrottshallarna ska byggas är 

inte bra varken för barn och ungdomar som är i behov av fler idrottshallar i kommunen. Det är så 

klart inte heller bra att byggnationen av den nya grundskolan blir försenad för elever och dess 

vårdnadshavare. 

Idag finns två ”fullvärdiga” hallar i vår kommun. Det är Mälaröhallen (Ekebyhov) och Bollhallen 

(Tappströmsskolan) där den senare redan idag har renoveringsbehov och upplevs av idrottsutövarna 

som för liten. Förseningen av skolan på Bryggavägen förvärrar ytterligare problemet med hallbristen i 

vår kommun och försenar ytterligare det förslag till anläggningsplan som Kultur-och fritidsnämnden 

tar ställning till. 

Att utan tidsplan godkänna målet på 2,0 hallar per 10 000 invånare är inte något som vi kan vara 

delaktiga i. Vi behöver fler idrottshallar och en långsiktig hållbar plan i detta ärende och yrkade 

därför på återremiss i ärendet. Utredningen som låg till grund för detta ärende är en bra start men vi 

saknar konkreta mål, hänsyn till parametrarna för jämställd idrott och en ordentlig genomlysning av 

behovet av hallar de närmaste åren. 

 

Petra Hammar och Ingrid Leander (S) 
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Reservation 

Öpartiet reserverar sig mot beslutet att godkänna förslaget till anläggningsplan för idrottshallar. 

Med anledning av rådande idrottshallsbrist i Kommunen är vi definitivt inte nöjda med den 
utbyggnadstakt som föreslås. 

Det är inte bra för barn och ungdomar som i närtid är i behov av fler idrottshallar i kommunen.  

Idag finns två ”fullvärdiga” hallar i vår kommun. Det är Mälaröhallen (Ekebyhov) och Bollhallen 
(Tappströmsskolan) där den senare redan idag har renoveringsbehov och upplevs av idrottsutövarna 
som för liten. Förseningen av skolan och i och med detta även idrottshallen på Bryggavägen likväl 
som förseningen av Sanduddens skola med tillhörande idrottshall förvärrar ytterligare problemet 
med hallbristen i vår kommun och försenar ytterligare det förslag till anläggningsplan som Kultur-och 
fritidsnämnden tar ställning till. 

Att utan tidsplan godkänna målet på 2,0 hallar per 10 000 invånare är inte något som vi kan ställa oss 
bakom. Vi behöver fler idrottshallar och en långsiktig hållbar plan i detta ärende och yrkade därför på 
återremiss i ärendet. Utredningen som låg till grund för detta ärende är en bra start men vi saknar 
konkreta mål, hänsyn till parametrarna för jämställd idrott och en ordentlig genomlysning av behovet 
av hallar de närmaste åren, vi ser även nödvändigheten av att ridsporten på Ekerö skall ges samma 
möjligheter i form av ett kommunalt ridhus. Framför allt behövs fullstora idrottshallar i kommunens 
landsbygd och inte bara i tätorten.  

Ekerö 2022-06-15 

För Öpartiet 

Robert Oberascher 
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2022-06-08 

 

 

Reservation – Förslag till anläggningsplan för idrottshallar 

 

Dnr KFN22/39 
 
 

Miljöpartiet anser att anläggningsplanen är för vag. 
Vi behöver fler idrottshallar och en långsiktig hållbarhetsplan i detta ärende. Utredningen är 
en bra start men vi saknar konkreta mål och en ordentlig genomlysning av behovet av hallar 
de närmaste åren. 
I förslaget till beslut står att fler idrottshallar BÖR tillkomma som motsvarar 2 stycken per 
10.000 invånare. 
Vi anser att det ska stå i beslutet att det SKA tillkomma 2 idrottshallar per 10.000 invånare. 
 
 
Ulla Melin 

Miljöpartiet de gröna Ekerö 
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Reservation  
Kultur- och fritidsnämnden 2022-06-08 

Punkten 5, förslag till anläggningsplan för idrottshallar  

 

Sverigedemokraterna har yrkat på följande tillägg till anläggningsplanen:  

Ekerö kommun ska omgående inleda arbetet med att projektera för byggandet av ett 

kampsportcenter. Centret ska finnas färdigställt till dess det nuvarande femårskontraktet löper ut, det 

vill säga till 2027.  

 

Eftersom vårt yrkande inte vann gehör väljer vi att reservera oss mot beslutet.  

 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Cecilia Fors  
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§ 36

Information - Verksamhetsplan för kultur- och fritidsnämnden 
2023-2024 (KFN22/41)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Annika Magnusson, utvecklingsledare, informerar om arbetet med Verksamhetsplan för 
2023-2024.

Paragrafen är justerad.

Sida 15 av 27



Sammanträdesprotokoll
2022-06-08

Kultur- och fritidsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 37

Information - Handlingsplan idrottspolitiskt program i Ekerö 
kommun (KFN18/96)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Annika Magnusson redogör för Handlingsplanen för idrottspolitiskt program i Ekerö kommun 
2022-2025. Den är framtagen i samverkan med idrottsföreningar, 
Stadsbyggnadsförvaltningen, Barn- och utbildningsförvaltningen och Kultur- och 
fritidsförvaltningen. Uppföljning av handlingsplanen görs 2025 av Kultur- och 
fritidsförvaltningen.

Beslutsunderlag
 Handlingsplan-Idrottspolitiskt program

Paragrafen är justerad.
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§ 38

Ansökan från Mälaröarnas ridklubb om bidrag till ridtält 
(KFN22/25)

Beslut
1.Kultur- och fritidsnämnden godkänner förslag till avslag på 1 290 tkr för ett ridtält som 
ansökts av Mälaröarnas ridklubb.

2. Kultur- och fritidsnämnden är öppna för att lyfta frågan igen om det ekonomiska läget 
förändras.
 
Reservationer
Petra Hammar (S) och Ingrid Leander (S) reserverar sig och inkommer med en skriftlig 
reservation.

Sammanfattning
Mälaröarnas ridklubb, MÄRK har under 2021 ansökt om bygglov för ett nytt ridhus. Ansökan 
avslogs med motiveringen att detaljplanen för Ekebyhovsområdet inte var klar och därför 
kunde bygglov för ett ridhus inte medges.

MÄRK har inkommit med en ansökan på 1290 tkr till ett bidrag för ett nytt ridtält som ska 
vara ett komplement till det gamla ridhuset i Ekebyhovsdalen. De har tidigare haft ett tält 
som sedan ett antal år tillbaka är obrukbart. För ett tält krävs endast tillfälligt bygglov, vilket 
möjliggör att ett tält sätts upp under förutsättning att kommunens bygglovsenhet godkänner 
ett tillfälligt bygglov.

Tanken med tältet är att det ska kunna nyttjas även av andra ridföreningar för träning, 
tävling och clincs samt övrig ungdomsverksamhet. Tältet skulle skapa förutsättningar för fler 
att kunna rida då många står i kö. Nuvarande anläggning begränsar föreningens möjligheter 
att ta in fler medlemmar. Den totala kostnaden för inköp av- och uppsättning av tältet 
uppgår till 3 870 tkr. Mellanskillnaden ska föreningen själv står för.

Ridsporten är stor i kommunen och utövas till största delen av flickor. Den gruppen nås av en 
liten del av kommunens subventioner till idrott då deras verksamhet till största del utövas i 
ridskolors privata regi, som ej beviljas verksamhetsbidrag. Ett sätt att fördela medel till 
ridsporten är att stärka ridsporten utanför ridskoleverksamheten, t ex genom anläggningar 
som kan nyttjas av privatryttare och ridföreningar. Att främja ridsporten ligger i linje med 
flera av kommunens antagna styrdokument, t ex översiktsplanen och det idrottspolitiska 
programmet (mål om jämställda förutsättningar).

Sida 17 av 27



Sammanträdesprotokoll
2022-06-08

Kultur- och fritidsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Med nuvarande prognosticerat budgetunderskott på 700 tkr för 2022 finns dock inte 
utrymme i Kultur- och fritidsnämndens budget för ett beviljande.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Ansökan om bidrag till ridtält - Mälarö ridklubb
 Ansökan om bidrag för uppförande av ridtält i anslutning till Ekerö Ridskola
 SITUATIONSPLAN - Ansökan om bidrag för uppförande av ridtält i anslutning till Ekerö 

Ridskola
 PERSPEKTIV - Ansökan om bidrag för uppförande av ridtält i anslutning till Ekerö Ridskola

Expedieras till
Mälaröarnas ridklubb
Kultur- och fritidsförvaltningen
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad.
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 Skriftlig reservation 

Ärende     8                    

(2022-06-08) 

 

 

Ansökan från Mälaröarnas ridklubb om bidrag till ridtält 

Dnr KFN22/25 

Mälaröarnas ridklubb (MÄRK) har ansökt om bidrag till ett ridtält som även ska kunna utnyttjas av 

andra ridföreningar för ungdomsverksamhet, träning, tävlingar, mm. Då ridsporten i kommunen till 

största delen utövas av flickor och är en av de större sporterna i kommunen så ser vi mycket positivt 

till att bevilja detta bidrag.  

Bidraget bör beviljas precis som med samma princip EIK fått bidrag beviljat till ett "idrottstält" där 

föreningen liksom MÄRK får stå för en stor del av finansieringen själv. Att främja ridsporten ligger 

som utretts av kommunen och stötts av de flesta politiska partier i linje med kommunens redan 

antagna styrdokument och målet med jämställd idrott. 

Att nu välja att avslå bidraget på grund av ekonomiska skäl när det på samma nämndmöte beslutats 

bifalla ett annat ärende, som gäller iordningställande av en ridstig på Färentuna som inte heller var 

finansierat inom nämndens budget är inte bra för trovärdigheten i beslutsfattandet. 

Vi anser att bidraget till MÄRK för ridtält borde beviljas för att ge ridsporten i kommunen rimliga 

förutsättningar att bedriva den verksamhet som är eftertraktad, främjar hälsan och bidra till en 

jämställd idrottsutövning i kommunen. 

 

 

Petra Hammar (S)   
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§ 39

Ansökan om fyllnadsmassor till ridstig i Färentuna (KFN22/44)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att äska 150 000 kr från 
Kommunstyrelsen till Färentuna ridsällskap för fyllnadsmassor till ridstig.

Sammanfattning
Ärendet avser att behandla en ansökan från Färentuna ridssällskap för en insats som inte 
kan beviljas inom ramarna för nuvarande bidragsformer då bidragsformerna inte täcker 
denna typ av insats.

Färentuna ridsällskap och markägare Marie Rafting har under våren 2022 inkommit med en 
ansökan om fyllnadsmassor för en ridstig i Färentuna. Syftet med bidraget är att förbättra 
underlaget på en befintlig stig där ridning är tillåten men som också används för 
promenader. Stigen är en livsnerv för Färentunas alla ryttare och promenerare. Den 
förbinder Östertorp, Ettans väg, Solberga, Ölsta samt ridstigen förbi Norrbygård. Under en 
stor del av året är denna förbindelselänk svårframkomlig på grund av lervälling. Markduk och 
grus skulle förbättra underlaget. Stigen ligger på privatägd mark.

Ett av alliansens mål för mandatperioden 2018-2022 är att kommunen tillsammans med 
markägare och ridföreningar ska möjliggöra för fler ridstigar. I Kultur- och fritidsnämndens 
investeringsbudget för 2022 finns medel avsatta för ridytor. Kommunens investeringsmedel 
får dock ej användas för investeringar som ligger på privatägd mark. Därför behöver bidrag 
för dylika ändamål finansieras med andra medel. Kultur- och fritidsförvaltningen har 
undersökt vilka kostnader som är realistiska för en markförstärkning av stigen och den 
uppgår till 150 tkr.

Ridsporten är stor i kommunen och utövas till största delen av flickor. Den gruppen nås av en 
liten del av kommunens subventioner till idrott då deras verksamhet till största del utövas i 
ridskolors privata regi, som ej beviljas verksamhetsbidrag. Ett sätt att fördela medel till 
ridsporten är att stärka ridsporten utanför ridskoleverksamheten, t ex genom anläggningar 
som kan nyttjas av privatryttare och ridföreningar.

Kultur-och fritidsförvaltningen bedömer att insatsen skulle ligga i linje med alliansens mål 
samt bidra till en jämställdare fördelning av kommunens stöd till ridsporten. Med nuvarande 
budgetprognos på ett underskott på 700 tkr i Kultur- och fritidsnämnden finns dock inte 
utrymme för beviljande.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Ansökan om fyllnadsmassor till ridstig i Färentuna
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 Förfrågan angående fyllnadsmassor till ridstig i Färentuna

Expedieras till
Färentuna hästsällskap
Kultur- och fritidsförvaltningen

Paragrafen är justerad.
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§ 40

Ledamotsinitiativ – Utredning beträffande framtiden för 
Ekebyhovs slott och park (KFN22/47)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att ledamotsinitiativet ska behandlas inom ramen för ett 
redan pågående ärende, ”Utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen och Jungfrusundsåsen” dnr 
KS21/96.
 
Reservationer
Gunilla Lindberg (L) reserverar sig och inkommer med en skriftlig reservation.

Sammanfattning
Liberalerna Ekerö väckte ett ärende på sammanträdet den 4 maj, de ombads inkomma med 
ledamotsinitiativet skriftligt så att ärendet kan hanteras vid nästkommande sammanträde 
den 8 juni.
Liberalerna Ekerö föreslår bl a att: ”Kultur-och Fritidsnämnden får uppdraget att fundera 
över Ekebyhovs slotts framtid. Vi föreslår en mindre utredning som bör innehålla konkreta 
förslag på hur slottet och parken kan utvecklas, användas och finansieras.”

Kommunstyrelsen fattade 2022-04-05 beslut om en utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen och 
Jungfrusundsåsen, i planen finns ett särskilt avsnitt om Ekebyhovs slottsområde. Kultur- och 
fritidsförvaltningen gör bedömningen att det som efterfrågas i ledamotsinitiativet kommer 
att hanteras i och med den beslutade utvecklingsplanen.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Ledamotsinitiativ - Utredning beträffande framtiden för Ekebyhovs slott 

och park
 Ledamotsinitiativ - Utredning beträffande framtiden för Ekebyhovs slott och park , 

Liberalerna Ekerö
 §26 KS 2022-04-05  Utvecklingsplan Ekebyhovsdalen och Jungfrusundsåsen

Expedieras till
Kultur- och fritidsförvaltningen
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad.
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Reservation 
 
Liberalerna skickade in ett nämndinitiativ till Kultur-och fritidsnämndens möte 
2022-06-08. Det handlade om hur slottet och parken kan utvecklas, användas 
och finansieras. Kommunen har ägt och drivit slottet under fyrtio år. Vi ansåg 
att det var dags att se över verksamheten särskilt som slottet gått med rejält 
minus den senaste tiden. Vi föreslog även en workshop om slottet som skulle 
kunna ge nya idéer. 
 
I svaret från kultur- och fritidsförvaltningen föreslås att nämndinitiativets 
förslag kan behandlas inom ramen för ”Utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen 
och Jungfrusundsåsen. 
 
Liberalerna är inte nöjda med svaret och inte heller hur ärendet behandlades 
under mötet. I nämnda utvecklingsplan finns ingenting som rör slottets inre 
verksamhet och finansiering. Det finns inte heller någon tidplan för uppdraget. 
Vårt förslag bör genomföras här och nu om det ska göra någon nytta. 
Nämndinitiativet blev ett ärende på dagordningen och borde ha behandlats 
som övriga ärenden. Så skedde inte. Ingen från kulturledningen föredrog 
ärendet. Förslagsgivarna fick inte heller kommentera sitt förslag. Därmed blev 
det svårt för nämndledamötena att fatta beslut. 
  
Vi reserverar oss mot 
att nämndens ledamöter inte fick rimlig tid att ta ställning till förslaget under 
mötet 
att föreslagen utredning skyfflades in i en större utredning utan tidplan och 
med ett helt annat uppdrag 
att ärendet inte behandlades med respekt under mötet 
 
Ekerö 2022-06-15 
 
Gunilla Lindberg 
Liberalerna 
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§ 41

Kultur- och fritidsnämndens ordförande informerar

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Kultur- och fritidsnämndens ordförande Helena Butén Langlet informerar om:

 Nationaldagsfirandet i Drottningholmsparken och utdelningen av eldsjälspriset.
 Den 13 juni kl. 12.00 invigs Hovgården formellt, och den 19 juni 14.30 för allmänheten.
 Det finns en idé om att titta på möjligheten att ha sommarkonserter i Ekebyhovsparken, 

detta hinns inte med denna sommar.

Paragrafen är justerad.

Sida 24 av 27



Sammanträdesprotokoll
2022-06-08

Kultur- och fritidsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 42

Kultur- och fritidschef informerar

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Sammanfattning
Kultur- och fritidschef Iréne Hededal informerar om:

 Våren 2021 tilldelades ett stipendie ur Sven-Olof Olsons minnesfond, till Sophie Ekman och 
Catharina Norén, för framtagande av en bilder bok för barn, om Ekerö. Den är nu klar "Min 
bok om Ekerö" och kommunen har köpt in ett antal exemplar, den delas ut till nämnden.

 Den 6/9 håller biblioteket stängt på grund av att man har en utbildningsdag.

Paragrafen är justerad.
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§ 43

Redovisning av delegationsbeslut
Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Delegationsbeslut
 KFN22/9-7 Delegationsbeslut Snabb Slant - arbetsplats mälaröarna

Paragrafen är justerad.
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§ 44

Anmälningar för kännedom
Beslut
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.

Anmälningar
 KFN22/11-4 §41 KF 220426 - Motionssvar - Att använda QR-koder vid historiska 

platser i Ekerö kommun
 KFN19/48-11 §35 KF 220426 Överförande av ansvar för fältassistentverksamheten 

från socialnämnden till kultur- och fritidsnämnden
 KS22/114-4 §47 KS Antagande av riktlinjer för tillämpning av omställningsstöd och 

pension för förtroendevalda, OPF-KL 18
 KS22/81-5 §61 KSau Namnsättning av ny väg i Lilla Stenby

Paragrafen är justerad.
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